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§ 1 Mötets öppnande  

 

Ordföranden hälsade alla välkomna samt förklarade mötet öppnat. 

 

§ 2  Utseende av justerare  

 

Att jämte ordföranden justera dagens protokoll valdes vice ordförande. 

 

§ 3 Föregående protokoll 9/2019 

 

 Anmäldes att föregående protokoll 9/2019 är justerat och utskickat. 

   

§ 4  Beslut budget och verksamhetsplan 2020 och limit för 2020 

  

VD hänvisade till ärende 4. 

 

Ordföranden yrkade bifall till VD:s förslag 

 

Karin Gustafsson, Jimmy Lindgren (m.fl.) ingav ett eget förslag till beslut i enlighet med vad som 

nedan anges. 

 

Förslag till beslut  

1. I huvudsak godkänna förslaget till verksamhetsplan och budget för 2020 och hänvisa till  

Socialdemokraternas budgetmotion. 

2. Därutöver anföra 

 

Den omfattande bostadsbristen utgör en begränsning för både staden och stockholmarna. Takten i 

allmännyttans bostadsbyggande behöver därför öka till minst 2 000 bostäder per år och byggandet 

av energieffektiva hyresrätter med lägre hyror behöver prioriteras. Dessvärre har den grönblå 

majoriteten stegvis sänkt denna ambition. I 2020 års verksamhetsplan bedöms bostadsbyggandet 

ligga på 1500 bostäder per år. Med en otillräcklig markanvisning till allmännyttan riskerar detta 

mål dessutom med tiden att bli allt svårare att uppnå. 

 

Stockholmshem har med sitt allmännyttiga uppdrag en viktig roll för bostadsförsörjningen i 

Stockholm - att bygga och förvalta hyresrätter som förmedlas via en gemensam kö som gör det 

möjligt för fler att få en bostad till en rimlig kostnad. För unga, studenter och andra grupper med 

svag ställning på bostadsmarknaden betyder hyresrätten som boendeform mer långsiktighet och 

ökad självständighet.   

 

Ett av de första besluten som den nytillträdda grönblå majoriteten tog var att återigen ge direktiv 

till stadens bostadsbolag om att erbjuda sina hyresgäster möjlighet att omvandla sina bostäder från 

hyresrätter till bostadsrätter.  Precis som vid tidigare mandatperioder när de borgerliga styrt i 

Stockholms stadshus, så är det hyresrätter som ska ge plats åt bostadsrätter för att “minska 

segregeringen”. Däremot tillämpas sällan eller aldrig samma logik för att öka hyresrätten som 

boendeform i bostadsrättstäta områden. I skrivande stund finns det fem intresseanmälningar för 

ombildning i bolaget vilket berör 256 lägenheter. Det är en avsevärd mängd att jämföra med de 

465 lägenheter som bolaget planerar byggstart för under 2020. 


